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CHIEF ELECTORAL OFFICER
ELECTORAL BOUNDARIES READJUSTMENT ACT

Statement of Number of Members of the House of Commons to be
Assigned to each of the provinces

Notice is hereby given, pursuant to subsection 14(1) of the
Electoral Boundaries Readjustment Act that the results of the
calculation that I have made of the number of members of the
House of Commons to be assigned to each of the provinces are as
follows:

One hundred and six members of the House of Commons shall

be elected for the Province of Ontario, seventy-five for the

Province of Quebec, eleven for the Province of Nova Scotia,

ten for the Province of New Brunswick, fourteen for the Prov-

ince of Manitoba, thirty-six for the Province of British Colum-
bia, four for the Province of Prince Edward Island, fourteen for
the Province of Saskatchewan, twenty-eight for the Province of

Alberta, and seven for the Province of Newfoundland and

Labrador.

March 13, 2002

JEAN-PIERRE KINGSLEY
Chief Electoral Officer

DIRECTEUR GENERAL DES ELECTIONS

LOI SUR LA REVISION DES LIMITES DES
CIRCONSCRIPTIONS ELECTORALES

Etat indiquant le nombre de députés a la Chambre des communes
a assigner a chacune des provinces

Avis est par les présentes donné, conformément au paragra-
phe 14(1) de la Loi sur la révision des limites des circonscrip-
tions électorales, que les résultats du calcul que j’ai fait du nom-
bre de députés a la Chambre des communes a assigner a chacune
des provinces sont les suivants :

Cent six députés a la Chambre des communes doivent étre élus
pour la province de I’Ontario, soixante-quinze pour la province
de Québec, onze pour la province de la Nouvelle-Ecosse, dix
pour la province du Nouveau-Brunswick, quatorze pour la pro-
vince du Manitoba, trente-six pour la province de la Colombie-
Britannique, quatre pour la province de [I’lle-du-Prince-
Edouard, quatorze pour la province de la Saskatchewan, vingt-
huit pour la province de I’ Alberta, et sept pour la province de
Terre-Neuve-et-Labrador.

Le 13 mars 2002

Le directeur général des élections
JEAN-PIERRE KINGSLEY
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